
Protokół Nr IX/2015 
z dnia 29 października 2015 roku 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Dąbrówka

Dnia 29 października 2015 roku odbyło się IX posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Dąbrówka. Posiedzenie komisji trwało od godz. 15.00 do godz. 16.30.

W posiedzeniu udział wzięli:
Przewodnicząca komisji - Agnieszka Gryglas 
Członkowie kom isji:

- Helena Kuśkowska,
- Regina Lukasiewicz,
- Hanna Wróbel,
- Marek Pasoń,
- Krzysztof Kłębek.
- Marcin Kaczmarczyk.

Wójt Gminy - Radosław Korzeniewski, Zastępca Wójta Gminy - Zenon Zadrożny oraz Pan 
Rafał Średnicki - kierowca gminnego autokaru szkolnego.

(w załączeniu wydruk ze strony www.bip.dabrowka.net.pl - informacja na temat planowanego 
posiedzenia komisji).

Tematem posiedzenia komisji było :

1. Otwarcie posiedzenia,
2. Zakup autokaru szkolnego,
3. Koncepcja rozbudowy Szkoły Podstawowej we Wszeborach oraz Szkoły 

Podstawowej w Dąbrówce,
4. Informacja dotycząca przeprowadzenia inwentaryzacji publicznych placów zabaw na 

teranie gminy,
5. Informacja dotycząca zmiany uchwały budżetowej na rok 2015 zgodnie 

z kompetencją komisji,
6. Zamknięcie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia komisji 

Ad. pkt. 1 Otwarcie posiedzenia (Urząd Gminy Dąbrówka).

Przewodnicząca komisji powitała członków komisji oraz dokonała otwarcia posiedzenia 
stwierdzając kworum.

Ad. pkt. 2 Zakup autokaru szkolnego.

Zastępca Wójta poinformował, że w związku ze zwiększoną ilością dzieci dojeżdżających 
autokarem szkolnym do pobliskich placówek oświatowych na ternie gminy zachodzi potrzeba 
zakupu większego gminnego autokaru szkolnego. Pan Rafał Średnicki - kierowca gminnego 
autokaru szkolnego przedstawił obecną sytuację dowożenia dzieci i również poinformował, że 
obecny autokar ma za mało miejsc w stosunku do ilości przewożonych dzieci. Komisja po 
wysłuchaniu przedstawionych informacji jednogłośnie wnioskuje abv : zwiększyć wydatki 
budżetu na rok 2015 o kwotę 155 000,00 zł. na zakup autokaru szkolnego nie mniejszego 
w parametrach niż tj. 58 miejsc siedzących oraz nie mniej niż 10 miejsc stojących.

http://www.bip.dabrowka.net.pl


Ad. pkt. 3 Koncepcja rozbudowy Szkoły Podstawowej we Wszeborach oraz Szkoły 
Podstawowej w Dąbrówce.

Wójt Gminy poinformował, że z informacji które posiada, Prawo i Sprawiedliwość planuje 
przeprowadzić reformę szkolnictwa. W obecnej sytuacji koncepcja rozbudowy Szkoły 
Podstawowej we Wszeborach oraz Szkoły Podstawowej w Dąbrówce jest pod znakiem 
zapytania. Ńa chwilę obecną jest za mało konkretnych informacji aby można było 
jednoznacznie podjąć działania związane z rozbudową ww. szkół.

Ad. pkt. 4 Informacja dotycząca przeprowadzenia inwentaryzacji publicznych placów 
zabaw na teranie gminy.

Przewodnicząca komisji poinformowała, że komisja nadal nie rozpatrzyła podań dotyczących 
przyznania środków finansowych na prace konserwacyjno - modernizacyjne placów zabaw, 
które wpłynęły do Rady Gminy Dąbrówka - Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy 
Dąbrówka w roku bieżącym tj. 2015.
Wójt Gminy mając powyższe na uwadze poinformował, że w pierwszej kolejności powinna 
być przeprowadzona inwentaryzacja publicznych placów zabaw na teranie gminy.

Ad. pkt. 5 Informacja dotycząca zmiany uchwały budżetowej na rok 2015 zgodnie 
z kompetencją komisji.

Zastępca Wójta poinformował o następujących planowanych zmianach uchwały budżetowej 
na rok 2015:

zwiększyć wydatki budżetu o następujące pozycje
- 10 000,00 zł. - dla zadania "Rozbudowa Zespołu Szkół w Józefowie" z przeznaczeniem na 
wykonanie odwodnienia placu szkolnego,
- 22 500,00 zł. - dla zadania "Budowa siłowni zewnętrznej",

w ramach przeniesienia wydatków proponuje się dokonać następujących zmian
- w sporcie - dział 926 zadanie inwestycyjne "Odnowa wraz z modernizacją bieżni przy 
publicznym boisku sportowym w Dąbrówce" zastępuje się nowym "Modernizacja boisk 
sportowych na terenie Gminy Dąbrówka" - w ramach modernizacji m.in. zostanie wykonane 
oświetlenie siniejących boisk (Józefów, Dąbrówka, Wszebory).

Ad. pkt. 6 Zamknięcie posiedzenia.
Po wyczerpaniu się powyższego porządku, zaniknięcia posiedzenia komisji dokonała 
Agnieszka Gryglas - przewodnicząca komisji dziękując obecnym za udział w posiedzeniu.
Na tym posiedzenie zakończono.

Agnieszka Gryglas 
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